
Zápis z jednání Školské rady při Základní škole Baška, které proběhlo 28.08.2024 

 

Přítomni: Mgr. Petr Piekarczyk, Mgr. Martina Mílová, Mgr. Jiří Kocich, Bc. Karla Bernátková, Mgr. 

Lenka Svrčinová, Mgr. Dagmar Kovalová, Mgr. Renáta Válková    

Program jednání: 

1) Úvod 

2) Schválení Školního řádu a Pravidel pro hodnocení 

3) Schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2023/2024 

4) Diskuse, k projednání témat členů ŠR 

K bodu 1) 

Schůzi zahájil předseda školské rady Mgr. Petr Piekarczyk, přivítal přítomné a požádal o podpisy na 

prezenční listině.   

 

K bodu 2)   

Mgr. Válková seznámila přítomné se zněním Školního řádu pro školní rok 2024/2025. Seznámila členy 

Školské rady se změnami, které vyplynuly z organizace a provozu školy ve školním roce 2023/2024. 

Jedná se doplnění části týkající se zacházení s majetkem školy, kde bylo upřesněno, že majetek školy 

jsou i učebnice zapůjčeném žákům v daném školním roce. Další změnou bylo vyjmutí předmětu 

Informatika ze skupiny vyučovacích předmětů, že kterých se při překročení absence 32% koná 

přezkoušení zameškaného učiva. Závěrem bylo do dokumentu zakomponováno doručení MŠMT 

k zadávání domácích úkolů. Předseda školské rady Mgr. Piekarczyk zahájil hlasování o schválení 

školního řádu platného od 01.09.2024 v Základní škole a Mateřské škole, Baška, p.o.. 

 

pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení: Školní řád Základní školy a Mateřské školy, Baška, příspěvková organizace platný od 

01.09.2024 byl schválen.  

 

 

K bodu 3) 

Mgr. Petr Piekarczyk předal slovo ředitelce školy, aby představila Výroční zprávu o činnosti školy za 

školní rok 2023/2024 (dále jen Výroční zpráva). Členové školské rady byli seznámeni s jednotlivými 

oddíly Výroční zprávy. Zvlášť byla zdůrazněna práce školního poradenského pracoviště vzhledem 

k vysokému počtu žáků s přiznanými podpůrnými opatřeními. Ředitelka školy také přítomné 

informovala o záměru školy zakomponovat do výchovně-vzdělávacího procesu činnosti a aktivity, které 

by se zaměřily na psychickou odolnost našich žáků, jejich psychické zdraví a psychohygienu. Předseda 

školské rady Mgr. Petr Piekarczyk zahájil hlasování o schválení Výroční zprávy.  

 

pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Usnesení: Výroční zpráva byla schválena.  

 

 



 

K bodu 4)  

Člen školské rady jmenovaný zřizovatelem Obcí Baška Mgr. Jiří Kocich se dotázal na výsledky SCIO 

testů a důvody nerovnosti výsledků našich žáků vzhledem k republikovému průměru. Podrobnější 

analýzou však bylo zjištěno, že ve většině sledovaných kompetencí jsou výsledky našich žáků nad 

republikovým průměrem (někde i velmi významně až 12% v ČJ v 7.A). Pan Mgr. Jiří Kocich 

poukazoval na školní akce (např. vystoupení cimbálové hudební skupiny), které má za následek menší 

počet vyučovacích hodin profilových předmětů jako jsou matematika, český jazyk a anglický jazyk. 

Členům školské rady bylo sděleno, že v případě školních akcí využívají učitelé I. stupně možnosti 

přesunutí předmětů (tj. místo výchov zařadit profilový předmět a neomezit počet vyučovaných hodin 

matematiky, českého jazyka a anglického jazyka). Mezi členy se rozvinula debata týkající se přípravy 

na přijímací zkoušky na víceletá gymnázia, doučování a dalších otázek týkající se školství v širším 

měřítku.  

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Renáta Válková 

Ověřil: Mgr. Petr Piekarczyk 

 


